

Orders No. 46, 48, 47 (inquiries), 66 (motion), 43 and 36 (inquiries) were called and postponed until the next sitting.

MOTIONS

The Honourable Senator Oliver moved, seconded by the Honourable Senator MacDonald (*Halifax*):

That the Senate do empower the Standing Senate Committee on Transport and Communications to permit coverage by the electronic media of its public meetings with respect to the examination of the proposed orders issuing directions to the CRTC on direct-to-home satellite distribution undertakings, with the least possible disruption of the hearings.

After debate,

The question being put on the motion, it was adopted.

REPORTS DEPOSITED WITH THE CLERK OF THE SENATE PURSUANT TO RULE 29(2):

Report of the Auditor General to the House of Commons, Volume I, dated May 1995, pursuant to the *Auditor General Act*, R.S.C. 1985, c. A-17, s. 7(1).—Sessional Paper No. 1/35-796.

Report of the Industrial Regional Development Program for the fiscal year ended March 31, 1995, pursuant to the *Industrial and Regional Development Act*, R.S.C. 1985, c. I-18, s. 14(1).—Sessional Paper No. 1/35-797.

ADJOURNMENT

The Honourable Senator Graham moved, seconded by the Honourable Senator Bosa:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was adopted.

Changes in Membership of Committees Pursuant to Rule 86(4)

Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology

The name of the Honourable Senator Pearson substituted for that of the Honourable Senator Roux (*11th May*).

Les articles nos 46, 48, 47 (interpellations), 66 (motion), 43 et 36 (interpellations) sont appelés et différés à la prochaine séance.

MOTIONS

L'honorable sénateur Oliver propose, appuyé par l'honorable sénateur MacDonald (*Halifax*),

Que le Sénat autorise le Comité sénatorial permanent des transports et des communications à faire diffuser par les médias électroniques ses réunions publiques concernant l'examen des projets de décrets donnant des directives au CRTC au sujet des entreprises de la radiodiffusion directe par satellite, en perturbant le moins possible le déroulement de ses travaux.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

RAPPORTS DÉPOSÉS AUPRÈS DU GREFFIER DU SÉNAT CONFORMÉMENT À L'ARTICLE 29(2) DU RÈGLEMENT

Rapport du vérificateur général du Canada à la Chambre des communes, Volume I, en date de mai 1995, conformément à la *Loi sur le vérificateur général*, L.R.C. 1985, ch. A-17, par. 7(1).—Document parlementaire n° 1/35-796.

Rapport du Programme de développement industriel et régional pour l'exercice terminé le 31 mars 1995, conformément à la *Loi sur le développement industriel et régional*, L.R.C. 1985, ch. I-8, par 14(1).—Document parlementaire n° 1/35-797.

AJOURNEMENT

L'honorable sénateur Graham propose, appuyé par l'honorable sénateur Bosa,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Modifications de la composition des comités conformément à l'article 86(4) du Règlement

Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie :

Le nom de l'honorable sénateur Pearson substitué à celui de l'honorable sénateur Roux (*11 mai*).